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Burmistrz Miasta Lubawka
za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Lubawce

TREŚĆ |NTERPEIAall ZAPYTANlA1 :

1. Kiedy będzie remontowany most przy ul. Browarnej?
2. Z reklam umieszczanych w lokalnych tygodnikach domniemamy, że ruszyła już

kampania promocyjna projektu pn.,,Łączy nas Bóbr". Proszę o krótkie zestawienie w
jakich mediach i w jakich ilościach i w jakiej formie do dzisiaj tj. do 25.02 .2O2Lr.
zostały opublikowane materiały promocyjne związane z projektem ,,Łączy nas Bóbr".

3. Stok narciarski w Lubawce. Wiemy, że mimo doskonałych zimowych warunków
pogodowych ze względu na obostrzenia epidemiolo giczne funkcjonowanie stoku
narciarskiego było znacznie ograniczone. Nie mniej jednak przezpewien czas wyciąg
działń i tym samym generował zapewne jakieś zyski. Proszę o informację:
- wjakim okresie działał stok?
- ilu pracowników było zatrudnionych dq obsługi stoku (ilu etatowych pracowników
MGOK w ramach swoich obowiązków słuzbowych, ile osób było dodatkowo
zaangńowartych i na podstawie jakich umów)?
- ile wydano paragonódbiletów?
- jaki był kosź obsfugi wyciągu?
- jaki stok wygenerował zysk w okresie jego funkcjonowania?
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